

**Change of Information Form(Individual Account)更改資料表(個人帳戶)**

- In order to change of information for your account, please (1) print this form, (2) legibly write all necessary information in print below and (3) sign the bottom.  
請列印此表格，清晰及完整地填寫下列所需資料及於表格下方親筆簽署以更改帳戶資料。
- Please email to or fax to (852) 2696 7940. The request will be processed within 2 business days of receipt. Please complete this form carefully in order to avoid errors or delays in processing. PingPong Intelligence assumes no liability for errors or inaccuracies made by the account holder.  
請將填妥的表格電郵至 [cs@apifx.com](mailto:cs@apifx.com) 或傳真至 (852) 2696 7940。更改資料申請將於收到表格後的兩個工作日內完成處理。為免申請受到延誤，乒乓智匯對任何由帳戶持有人所作的錯誤或不準確的資料更新無須承擔法律責任。
- In connection with my foreign exchange trading account carried by PingPong Intelligence, the undersigned hereby ratifies and confirms that the following information changes have been made in regards to his/her account.  
關於本人在乒乓智匯所開設的外匯保證金交易帳戶，本人同意及確認以下的帳戶資料更改並且簽署核實。

<b>Account Information (Please complete in FULL) 帳戶資料(必須完整填寫)</b>		
Account Holder Name 帳戶持有人名稱		Account Number 帳號
Change of Information (Please select all application boxes) 更改資料 (請在項目前選擇 <input type="checkbox"/> 以示更改)		
<input type="checkbox"/> Email Address 電郵地址		
<input type="checkbox"/> Residential Address 住址 (P.O. Box may not be accepted 不接受郵箱號碼為居住地址)		
We will not be able to accept any proof of address that only provides a P.O. Box. The proof of permanent address is required if the residence address is different from permanent address 本公司不接受郵政信箱的文件作為住址證明。如閣下的永久地址住宅地址不同，請提交永久地址的住址證明		
<input type="checkbox"/> Correspondent Address (If different from Residential Address; P.O. Box is not accepted 請用英文或拼音填寫，不接受郵政信箱)		
<input type="checkbox"/> Home Telephone No. 住宅 電話號碼	<input type="checkbox"/> Mobile No. 手提電話號碼	<input type="checkbox"/> Fax No. 傳真號碼
<input type="checkbox"/> Employment Status 職業狀況		
<input type="checkbox"/> Employed 受僱 <input type="checkbox"/> Unemployed 失業 <input type="checkbox"/> Retired 退休 <input type="checkbox"/> Self-Employed 自僱 <input type="checkbox"/> Homemaker 家庭主婦		
Name of Current Employer 僱主名稱		
Nature of Business 業務性質		
Job Title 職位名稱		
<input type="checkbox"/> Financial Information 財務資料		
1.What is your total estimated annual income (in HKD) 閣下的年收入估計是多少(以港幣計算)		
<input type="checkbox"/> < \$200,000 <input type="checkbox"/> \$200,000 - \$499,999 <input type="checkbox"/> \$500,000 – \$999,999 <input type="checkbox"/> ≥\$1,000,000		
2.Net worth (Assets minus liabilities) (in HKD) 閣下的資產淨值總和是多少? (總資產減去負債)(以港幣計算)		
<input type="checkbox"/> < \$500,000 <input type="checkbox"/> \$500,000 - \$999,999 <input type="checkbox"/> \$1,000,000 – \$ <input type="checkbox"/> ≥\$1,000,000		

3. Liquid assets (Assets that can be quickly converted to cash) (in HKD) 閣下的流動資產是多少? (可迅轉為現金的資產) (以港幣計算)	
<input type="checkbox"/> < \$300,000	<input type="checkbox"/> \$300,000 - \$499,999
<input type="checkbox"/> \$500,000 – \$999,999	<input type="checkbox"/> ≥\$1,000,000
<b>Investment Objective &amp; Experience 投資目標及經驗</b>	
<input type="checkbox"/> Investment Objective 投資目標	
<input type="checkbox"/> Capital preservation / hedging 保本/對沖型 (minimize the potential for any loss of principal 盡量減少任何本金損失的可能性) <input type="checkbox"/> Growth 增長型 (increase investment value over time while accepting price fluctuations 在接受價格波動的同時增加投資價值) <input type="checkbox"/> Speculation 投機型 (assume the highest degree of risk for potentially higher returns 假設潛在更高回報的最高風險程度)	
<input type="checkbox"/> Investment Experience 投資經驗	
Equity 股票	_____ Years 年
Warrants/ Stock Options 股票期權	_____ Years 年
Leverage Foreign Exchange Trading 槓桿外匯交易	_____ Years 年
Precious Metal 貴金屬	_____ Years 年
Hedge Fund 對沖基金	_____ Years 年
Mutual Fund/ Unit Trust 共同基金	_____ Years 年
Fixed Income Product 固定收益投資產品	_____ Years 年
Structured Investment Products 結構性投資產品	_____ Years 年
Other Information 其他資料	

I hereby represent that the information provided by me is true and correct. I further represent that I will notify PingPong Intelligence of any material changes in writing. PingPong Intelligence reserves the right, but has no duty, to verify the accuracy of information provided, and to contact various sources as it deems necessary. I acknowledge that PingPong Intelligence Account Agreement is a legally binding contractual agreement. I have carefully read a recent version of this agreement, and I agree to be bound by every term and condition.

本人證明以上所提供的資料均屬真實及正確。如有任何資料需要更改，本人將會以書面通知乒乓智匯。乒乓智匯沒有責任去核實上述資料的準確性，但乒乓智匯保留核實上述資料的權力。同時，在有需要的情況下，乒乓智匯將會通過有關人士或機構來確定上述資料的真實性和準確性。本人確認乒乓智匯戶口協議是一個具有法律約束力的協議。本人已仔細閱讀該協議書的最新版本，並且同意本協議內所制定的各項條款，亦將接受本協議之各項條款的約束。

Signature 簽署	
In the event of any inconsistency between the English and Chinese version, the English version shall prevail. 中文譯本僅供參考，文義如與英文本有歧異，概以英文本為準	
Account Holder Signature	Date
帳戶持有人親筆簽署	日期